



**Parliamentary Protective Service  
Service de Protection Parlementaire  
Canada**

**Request for Proposal: PPS-RFP-2022-113**

Operational and Administrative Uniforms to the Parliamentary Protective Service

**AMENDMENT 001**

The purpose of this amendment is to :

- Extend the closing date of the proposal until **16 December 2022 at 14:00 Eastern Time.**
- DELETE in its entirety Rated Criterion R2 – Resource Experience in Table 2 – Rated Criterion, of Appendix E – Evaluation Criteria and Compliance Matrix, and REPLACE it by the following:

#	Description of Criterion	Bidder's Proposal Reference
R2	<p><b>Resource Experience</b></p> <p>The Bidder's proposed resource(s)' experience and qualifications will be evaluated based on the extent to which they are similar and relevant to the requirement, as described in this Statement of Work.</p> <p>The Bidder's proposed resource(s)'s CV(s) should also demonstrate the following experience, within the last five (5) years:</p> <ul style="list-style-type: none"> <li>• Experience in the development and writing of policy instruments in the federal public sector (federal government departments or agencies, Crown corporations) and/or Parliamentary entities <b>and/or in Private Sector in medium size organization of 750-5000 employees</b>, and in the various administrative areas such as those listed in the Statement of Work;</li> <li>• Knowledge of legislation, regulations and policy instruments governing the federal public sector in administrative areas such as those listed in the Statement of Work; and</li> </ul> <p>Ability to lead consultations with managers and subject matter experts in order to identify key objectives and requirements pertaining to the development of policy instruments.</p>	

**\*\*All other terms and conditions remain unchanged.**



**Demande de proposition: PPS-RFP-2022-113**

Uniformes opérationnels et administratifs pour le Service de protection parlementaire

**MODIFICATION 001**

Le but de cette modification est pour :

- Prolonger la date de clôture de la proposition jusqu'au **16 décembre 2022, à 14h00 heure de l'Est.**
- Supprimer dans son intégralité le Critère C2-Expérience des ressources, dans le Tableau 2 – Critères Coté de l'Annexe E – Critères et grilles d'évaluation, et le REMPLACER par le suivant :

N°	Description du critère	Renvoi à la proposition du soumissionnaire
C2	<p><b>Expérience des ressources</b></p> <p>L'expérience et les qualifications des ressources proposées par le soumissionnaire seront évaluées en fonction de leur similitude et de leur pertinence par rapport au besoin, tel que décrit dans le présent énoncé des travaux.</p> <p>Le CV des ressources proposées par le soumissionnaire doit également démontrer l'expérience suivante, au cours des cinq (5) dernières années :</p> <ul style="list-style-type: none"><li>• Expérience dans l'élaboration et la rédaction d'instruments de politique dans le secteur public fédéral (ministères ou organismes fédéraux, sociétés d'État) et/ou entités parlementaires <b>et/ou dans le secteur privé pour des entreprises de tailles moyennes avec entre 750 et 5000 employés</b>, et dans les divers domaines administratifs tels que ceux énumérés dans l'Énoncé des travaux;</li><li>• Connaissance des lois, des règlements et des instruments de politique régissant le secteur public fédéral dans des domaines administratifs tels que ceux énumérés dans l'Énoncé des travaux; et</li></ul> <p>Capacité de mener des consultations auprès des gestionnaires et des experts en la matière en vue de cerner les principaux objectifs et besoins associés à l'élaboration d'instruments de politique.</p>	

**\*\*Tous les autres termes et conditions demeurent inchangés.**